
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-04-23, § 15 

 

 Tid: 23 april 2009 kl 16.05 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 29 april 2009 

  

 

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Katharina Gratschew (m)  

Gulan Avci (fp)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-20, §§ 22-23 

Jari Visshed (s)  

Berit Kruse (s) 

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m) §§ 1-22 

Håkan Thorén (kd)  

Margareta Malm (s) tjänstgörande § 21 

Gunnar Sandell (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Stefan Eriksson, David Grind, Ann-

Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 § 15 

Tillägg till markanvisningsavtal med Centrum Terre AB avseende 

handelsplats VASA, inom fastigheten Vasastaden 2:99, på Odenplan 

Norrmalm 

Dnr E2008-513-01390 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden uppdrar åt exploateringskontoret att träffa tillägg till 

 markanvisningsavtal med Centrum Terre AB enligt förslag i kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling  

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 7 april 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) föreslår att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid 

 dagens sammanträde. 

 

2) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslår återremiss enligt följande: 

1. Ärendet återremitteras och kontoret får i uppdrag att återkomma till nämnden 

med  en redogörelse för hur stor utökningen av de kommersiella ytor som 

planeras  samt en noggrannare kostnadsberäkning. 

2. Därutöver anförs följande:  

 

Vänsterpartiet har i flera reservationer försökt minska ytan för kommersiella 

aktiviteter under Odenplan. Det är oklart hur mycket den kommersiella ytan under 

Odenplan kommer att utökas i samtal med Centrum Terre AB. Vi vill att kontoret 

återkommer med en tydlig redogörelse för hur mycket utrymmet kan utökas. Det är 

oroväckande att Centrum Terre har svårt att åstadkomma en tillfredsställande 

ekonomisklösning på projektet. Risken är att endast hyresgäster med god ekonomi 

kommer att ha råd med de höga hyrorna vilket motsäger planen med att gallerian 

ska innehålla olika typer av småföretagare. Vi är också oroliga över att andra 

verksamheter än kommersiella inte kommer att ha tillträde till gallerian. En 

levande stadsmiljö måste erbjuda förbipasserande något annat än bara möjligheten 

att shoppa. 

 

Vi vill ha garantier om att inte staden tar på sig ytterligare kostnader när det gäller 

att lösa galleribyggarens lönsamhetsproblem. 

 

Härefter framläggs följande förslag: 

 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och tjänstgörande ersättaren Torkel 

 Tigerschiöld (mp) ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Omröstning 



  

Ordföranden tar först upp förslaget om att återremittera ärendet och ställer det mot 

förslaget att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. Nämnden beslutar att avgöra 

ärendet vid dagens sammanträde. 

 

Därefter beslutar nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) enligt följande: 

 

 

Det är av stor vikt att projektet drivs i dialog med stadsdelsnämnden och de som 

bor och verkar i området.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


